
KUD Ig
včeraj, danes, jutri
Člani KUD Ig, gledaliSke skupine POD ODROM,

uspešno delujemo že tri sezone. V sezoni 91/92 smo
pripravili igro Picko in Packo. ki smo jo zaigrali dvakrat
za občane in dvakrat za OS Ig. V sezoni 92/93 smo
pripravili venček pesmi, skečev in plesa. kot novoletni
program, s katcrim smo celo gostovali v Iški vasi, na
Pijavi Gorici in v Višnji Gori. V isti sezoni mo ob
kulturnem prazniku pripravili recital Prešernove poezije,
ki so jo popestrili pevci okleta Orfej. Tudi v tem letu smo
sodelovali na proslavi ob krajevnem prazniku. Tokrat
smo pripravili razstavo Ig z okolico. ki je bila razdeljena
na štiri tematske dele: Ljubljansko barje, zgodovina Iga
z okolico, pomembni lžanci in Ig v legendah. V sezoni
93/94 smo že upnzorili šolsko igro z naslovom Če 8. D na
piknik gre v okviru novoletnega praznovanja OŠ Ig.
Trenutno pripravljamo komedijo v treh dejanjih avtorja
Janka Mlakarja Nevesta iz Amerike. Premiera bo v sobo-
to, 19. marca ob 19. uri.

Vaje imamo že ves čas v Mali telovadnici OŠ Ig, ki pa
ni primerna za naše delo (ni akustična, prenizek strop,
neprimema razsvetljava). Zato smo si poskusili pridobiti
dvorano Doma ŠD Mokcrc (nekdanji Mladinski dom).
To dvorano imamo trenutno že v uporabi, tu pa nastopijo
drugi, še večji problemi. Dvorana je namreč le delno

opremljena in bi bilo potrebno, za nakup osnovne opre-
me (reflektorji, zavese, oder), še precej finančnih sred-
stev. Naši predhodniki nam le-teh niso zapustili, kot
dmštvo na začetku svoje umetniške poti, jih pa nimamo.
Zato se že ves čas svojega delovanja obračamo na KS Ig,
ki pa nam ob vseh mogočih problemih (kanalizacija,
vodovod) težko denarno pomaga. Poleg tega sodelujemo
z OŠ Ig, da imamo ves čas na razpolago njihovo Malo
telovadnico, nam je na pomoi priskočila tudi KIG.

Občina Vič-Rudnik, kot največja izmed ljubljanskih,
nima posebnega posluha za nas, saj se moramo najprej
dokazati. Dokažemo pa se tako, da pripravimo premiero
do občinske gledališke revije, poleg tega pa si jo mora
ogledati selektor. Do danes še nismo bili deležni njihove-
ga obiska, kljub povabilom. Občinska finančna sredstva
za nas niso dostopna tudi zato, ker tehnično in strokovno
nismo tako močni kot skupine, ki uspešno delujejo že več
let in so v prvi ali drugi skupini vrednotenja društev. Prav
tako se ne spominjamo, da bi obiinska ZKO pripravila
seminar ali tečaj za režiserje, igralce in druge sodelujoie.
Ustvarjalci se vse prevečkrat srečamo s probletni, ki jim
nismo kos, prav zaradi prenizke strokovne ravni.

Nejasnosti in neusklajenost med občinsko ZKO in
KUD-i pa se po našem mnenju kaže tudi v tem, da smo
bili samo člani KUD-a Ig prisotni na občinski proslavi ob
kulturnem prazniku, 7. februarja ob 16. uri v dvorani
Glasbene šole Vič, seveda poleg izvajalcev. KUD Ig


